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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
 
Het CDA heeft meerdere malen het onderwerp sport aangehaald zoals bij de voorjaarsnotitie en de 
begrotingsbehandeling. Een motie van het CDA heeft ertoe geleid dat Sport als extra pijler is toegevoegd 
aan het fonds strategische reserves.  
Een van de knelpunten op het gebied van sport is een nijpend tekort aan kunstgrasvelden op sportpark de 
Warande van Hockeyclub Helmond. De wethouder Sport heeft tijdens de begrotingsbehandeling dit ook 
erkend en aangeven dat hij werkt aan een  mogelijke oplossing. 
Tijdens de vergadering van de commissie RF van 15 december jl. is het ontwerpbestemmingsplan 
buitengebied aan de orde geweest. De sportaccommodatie van HC Helmond maakt deel uit van dit 
buitengebied. Een mogelijke uitbreiding van de hockeyvelden  zou dus bij voorkeur plaats kunnen vinden in 
dit buitengebied. In het nieuwe bestemmingsplan wordt echter niet over de mogelijkheid om op de huidige 
locatie uit te breiden gesproken. . 
Om tot een structurele oplossing van het probleem te komen is het wenselijk dat alle opties worden 
onderzocht en afgewogen. Uitbreiding van de hockeyclub in noordelijke richting is één van de 
mogelijkheden.   Tot op heden is er echter nog geen duidelijkheid gegeven of dit wel of niet tot de 
mogelijkheden behoort.    
Het vinden van  een passende oplossing voor het gebrek aan hockeyvelden vereist  een integrale aanpak en 
een goede samenwerking tussen de gemeentelijke afdelingen .  
Op korte termijn willen wij daarom duidelijkheid over de oplossing die wordt geboden voor het 
accommodatieprobleem van HC Helmond.  
Het CDA heeft de volgende vragen aan het college; 
1) Wat is de stand van zaken met betrekking tot een oplossing voor voornoemd probleem en wanneer 

verwacht u de gemeenteraad hierover te informeren? 
2) Behoort een uitbreiding van de hockeyvelden  op de huidige locatie in noordelijke richting -uit oogpunt 

van ruimtelijke ordening - tot de mogelijkheden? Zo, ja aan welke randvoorwaarden moet hierbij worden 
voldaan? 

3) Op welke termijn is de oplossing realiseerbaar? 
4) Is het mogelijk dat in het bestemmingsplan buitengebied  rekening wordt gehouden met de mogelijkheid 

van uitbreiding van HC Helmond? Dit voorkomt dat in de toekomst mogelijke opnieuw een tijdrovende 
procedure opgestart moet worden voor een bestemmingsplanwijziging. 

Het antwoord van het college zien wij graag zo spoedig mogelijk tegemoet. 
 

Met vriendelijke groet, 
Namens de CDA Fractie, 
Eugène Princée, raadslid CDA 
Ron Peters, fractiesecretaris CDA 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 
1. In de Visie buitensport die binnenkort aan de gemeenteraad wordt aangeboden wordt ingegaan op de 

kwaliteit van sportparken en hoe sportparken multifunctioneler kunnen worden gebruikt. Wij kiezen 
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hierbij voor kwaliteit van bestaande sportparken te verbeteren in plaats van in te zetten op het vergroten 
van de kwantiteit bij sportparken. 

2.  Uitbreiding van de hockeyclub in noordelijke richting is een zeer lastige tot onmogelijke opgave vanuit 
de ruimtelijke ordening bezien. Direct ten noorden van de Hockeyclub is een gebied door de provincie bij 
verordening aangewezen als ecologische hoofdstructuur (EHS) en waar het geen EHS betreft ligt het 
gebied volledig in de ‘groenblauwe mantel’ en staat het tegelijkertijd als ‘beheergebied EHS’ op de kaart. 
Dit zijn strenge beschermingsregiems waarvoor nauwelijks ontheffingsmogelijkheden zijn. Ten eerste 
moet er sprake zijn van ‘groot openbaar belang’ en ten tweede zal aangetoond moeten worden dat er 
geen alternatieve locaties voor handen zijn. Hierbij mogen argumenten als ‘tijd en geld’ geen rol spelen. 
In geval van uitbreiding van de hockeyclub is er geen sprake van ‘groot openbaar belang’ en daarbij zijn 
er tevens alternatieven te vinden buiten de EHS.  Uitbreiding van de hockeyclub in noordelijke richting is 
naar onze mening dan ook geen begaanbare weg. 

3. Gelet op het antwoord bij vraag 2 alsmede de financiële positie van de gemeente voor de komende jaren 
is duidelijk geworden dat de uitbreiding van de hockeyclub aan de noordzijde van het complex wordt 
gezien als niet haalbaar. Deze afweging is integraal gemaakt en reeds in mei besproken met het bestuur 
van HC Helmond.  Met HC Helmond vindt er eind januari wederom een bestuurlijk overleg plaats.    

4. Nee, het is niet mogelijk om in het nu voorliggende bestemmingsplan buitengebied rekening te houden 
met een eventuele uitbreiding van HC Helmond zie het onder punt 2 gegeven antwoord. Voor een 
dergelijke bestemmingsplanwijziging moet eerst het provinciale beleid gewijzigd worden. Ook de 
Helmondse raad heeft zich nog niet uitgesproken over deze uitbreiding. Daarbij is het in het kader van 
de GreX-wet verplicht om aan te tonen dat de financiering geregeld is. Dit alles is, los van de ruimtelijke 
(on-)mogelijkheden,  in geval van uitbreiding van de hockeyclub in noordelijke richting  niet gebeurd. 
Opname van de uitbreiding in het nu voor liggende bestemmingsplan Buitengebied is dan ook voorbarig.  

 
Wij hopen u hiermede voldoende te hebben geantwoord. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond, 
De burgemeester,  de secretaris, 
Drs. A.A.M. Jacobs.  A.A.M. Marneffe RA. 

 
 


